
   

 
 

 
 
 

 
 

 

Referat fra skolebestyrelsesmøde 
mandag den 23. september 2024 kl. 17.00-19.00 

 
Afbud: Mette, Kim, Maria, Gitte, Tom og Christina  
 
 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 
       Ingen bemærkninger. Referatet er godkendt. 
 

2.Bestyrelsen: 
- præsentation 
- valg af næstformand 
Louise er valgt som næstformand. 
 
 - platform for kommunikation 
Der oprettes en mailgruppe, som vi benytter som kommunikation. 
 
3.Orientering fra elevrådet 
Ønsker:  
Der ønskes lejrtur blandt de yngste. 
Indeordning for 5.-6. klasser (i klasserne) 
Madbod enten hver dag eller en gang ugentligt.  
Mere tid til at løbe i til motionsdagen. 
 
4.Høringssvar i forhold til ”Kan-kataloget”, hvis der ikke allerede er indgået budgetforlig 
Kataloget kan ses her: https://kerteminde.dk/kommunen/oekonomi/budget-2 
Taget til efterretning. Bestyrelsen udtrykker utilfredshed med processen, hvor bestyrelsen ikke 
har reel mulighed for at lave høringssvar på nye besparelsesforslag, da budgetaftalen er 
underskrevet, inden den bliver sendt i høring. 

 
5.Opfølgning og gennemgang af principper (Linda medbringer oversigt til mødet) 
Inden næste møde sender Jesper vores principper ud til alle på mail. Vi gennemgår dem i løbet 
af de kommende møder. 
 
6.Orientering fra ledelsen 
Skolefesten i sidste uge var en stor succes. Kun gode tilbagemeldinger fra børn, forældre og 
personale. Der blev samlet ca. 12.000 ind til en fælles tur for alle elever. 
10. klassecenteret er vokset med 41% og dermed en stor succes. 

https://kerteminde.dk/kommunen/oekonomi/budget-2


   

 
 

7.Orientering fra formanden 
Videoen fra skolebestyrelsen er ikke blevet vist på alle møder. Ledelsen følger op, hvorfor den 
ikke er vist. 
 
8.Orientering fra skolebestyrelsesmedlemmer 
Intet nyt 
 
9.Eventuelt 
Næste møde er torsdag den 24. oktober 
Mødet d. 25. november afholdes i 10.klassescenteret på kulturhus Fjorden. 

 
 
 
 


